

THE SCHOOL DISTRICT OF PHILADELPHIA

OFFICE OF THE SUPERINTENDENT

440 NORTH BROAD STREET, SUITE 301

PHILADELPHIA, PENNSYLVANIA 19130

EXECUTIVE OFFICES

TELEPHONE: (215) 400-4100

FAX: (215) 400-4101

**“Please complete the English version of the document, the target language version will be automatically completed”**

July 23, 2013

**RE:** \_\_\_\_\_  
**ID#:** \_\_\_\_\_

Dear Parent/Caregiver:

Thank you for requesting an Impartial Review of your child’s application to attend a special admissions and/or citywide admission high school or high school outside of your neighborhood. A review panel convened to review your child’s records and a determination made.

After a thorough and impartial review, the review panel was not able to recommend **your child** for admission to one of the special admission or citywide admission schools to which **he or she** applied.

Your child is assigned to attend \_\_\_\_\_.

If you need additional information concerning your neighborhood or feeder pattern school, please contact the Office of Student Placement at 215-400-4290.

I wish your child a successful and rewarding high school experience.

Sincerely,

Paul Kihn  
Deputy Superintendent

c: Receiving Assistant Superintendent  
Sending Assistant Superintendent  
Receiving Principal  
Sending Principal  
Kimberly Caputo  
Allison W Still  
Danielle N Seward  
Justin Thomas  
Alton Strange  
Rachel Lucks-Hecht

# 费城教育局

局长办公室

440 NORTH BROAD STREET, SUITE 301  
PHILADELPHIA, PENNSYLVANIA 19130

行政办公室

电话: (215) 400-4100

传真: (215) 400-4101

2013年7月23日

事由 \_\_\_\_\_

证件号码: \_\_\_\_\_

亲爱的家长/监护人:

感谢您就子女申请就读重点高中及/或全市招生高中或就近入学高中之外的高中一事提出公正评审的请求。评审小组已经召集会议对您子女的学业记录进行评审并做出了决定。

经过彻底、公正的评审,评审小组无法推荐您子女入读他或她所申请就读的一所重点学校或全市招生学校。

您子女被安排就读\_\_\_\_\_。

如果您需要详细了解有关您住址所属就近入学学校或生源输送学校的信息,请拨打电话 215-400-4290 联系学生安置办公室。

预祝您子女高中学业成功、学有所获。

此致,

Paul Kihn

副局长

抄送: 接收学校所属分局局长

送出学校所属分局局长

接收学校校长

送出学校校长

Kimberly Caputo

Allison W Still

Danielle N Seward

Justin Thomas

Alton Strange

Rachel Lucks-Hecht